
Protokół Nr II/2024

z sesji Rady Gminy Tarnawatka odbytej w dniu 04 czerwca 2024 roku.

Porządek obrad sesji:
1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4.  Sprawozdanie Wójta  z  działalności  między sesjami oraz realizacji  uchwał
Rady Gminy podjętych na poprzedniej sesji.
5. Podjęcie uchwał w sprawach:
• uchwalenia Statutu Gminy Tarnawatka,
• powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej,
• ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Tarnawatka,
• ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników i
kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu
gminy Tarnawatka za udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych,
szkoleniach lub ćwiczeniach,
• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej,
• zmiany uchwały budżetowej na rok 2024.
6. Sprawy różne i bieżące.
7. Zakończenie obrad sesji.

W sesji udział wzięli radni Pan/Pani:
1. Gajewska Grażyna
2. Jarechowicz Mirosław
3. Klich Krzysztof
4. Kołodziej Krzysztof
5. Kopczyńki Stanisław
6. Krzyżanowska Iwona
7. Luchowski Mateusz
8. Łaba Aleksandra
9. Malec Ryszard
10. Matwiejszyn Mariusz
11. Oberda Janusz
12. Rembisz Radosław
13. Skali Wiesław
14. Urbański Stanisław

Nieobecni usprawiedliwieni Pan/Pani:
1. Kaznowska Lucyna

Spoza Rady Gminy w sesji udział wzięli Pan/Pani:



Piotr Pasieczny – Wójt Gminy
Marian Szałapski – Sekretarz Gminy
Aneta Pankiewicz – Skarbnik Gminy
Sołtysi wg listy obecności

Do pkt.1

Sesję  rozpoczęto  o  godz.  09.00.  Otwarcia  II  sesji  IX  kadencji  Rady
Gminy Tarnawatka dokonał Pan Ryszard Malec Przewodniczący Rady Gminy
Tarnawatka.

Do pkt. 2

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że
na stan 15 radnych obecnych jest 14 radnych. Przewodniczący w związku z tym
stwierdził quorum. Po czym odczytał proponowany porządek obrad.

Do  proponowanego  porządku  uwag  nie  zgłoszono,  wobec  tego
Przewodniczący  Ryszard  Malec  poddał  pod  głosowanie  jawne  przyjęcie
porządku obrad. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14,
„przeciw”  0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Porządek  obrad  został  przyjęty
jednogłośnie.

Do pkt. 3

Przewodniczący  Rady  Gminy  Ryszard  Malec  poinformował,  że
tradycyjnie  protokół  z  poprzedniej  sesji  były  wyłożony  na  sali  obrad  do
publicznego wglądu, następnie zapytał, czy są uwagi do treści protokołu. Nikt
nie zgłosił uwag. Przewodniczący zapytała, czy odczytać protokół z poprzedniej
sesji.  Nikt  nie  zgłosił  takiej  potrzeby,  wobec  tego  Przewodniczący  Ryszard
Malec poddał pod głosowanie jawne przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez
czytania. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, „przeciw”
0,  „wstrzymało  się  od głosu”  0.  Protokół  z  poprzedniej  sesji  został  przyjęty
jednogłośnie.

Do pkt. 4

Wójt przedstawił sprawozdanie z uchwał podjętych na poprzedniej sesji,
co stanowi załącznik do protokołu.

W dalszej części Wójt poinformował, że:
-  w ramach Rządowego Funduszu Polski  Ład rozpoczęły się  budowy trzech
dróg: w Tarnawatce-Tartaku dwa odcinki tj. droga przy bloku oraz łącznik ul.



Wesołej z ul. Łąkową oraz droga wewnętrzna w Tarnawatce na dawnym placu
„GS”.
- nastąpił odbiór budowy dróg: w Pańkowie wokół stawu „Jęzior” oraz drogi w
Niemierówku,
-  na  etapie  końcowym  są  projekty  remontów  i  wyposażenia  świetlic  w
Klocówce,  Niemierówku-Kolonii  i  Wieprzowie  oraz  strażnicy  w  Tarnawatce
wraz  z  zakupem  pawilonu,  który  realizowany  był  w  ramach  Rządowego
Funduszu Polski Ład,
- trwa budowa oświetlenia ulicznego na terenie gminy, 
- w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład przygotowywane są przetargi na
budowę placów zabaw na terenie gminy oraz budynku gospodarczego i altany w
Podhuciu,
- przygotowywany jest przetarg na niskoemisyjne źródła ciepła,
- w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład gmina chce wyposażać świetlice
wiejskie w klimatyzatory i fotowoltaikę.

Do pkt. 5

Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Ryszard  Malec  odczytał  projekt
uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Tarnawatka.

Pan Sekretarz wyjaśnił projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący

Pan  Ryszard  Malec  poddał  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w  uchwały.
Obecnych  było  14  radnych,  głosowało  14  radnych,  „za”  14,  „przeciw”  0,
„wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr II/5/2024 została podjęta jednogłośnie
i stanowi załącznik Nr … do protokołu. Głosowanie imienne stanowi załącznik
do uchwały.

Pan  Sekretarz  poinformował  o  zadaniach  Komisji  Rewizyjnej,  która
wynikają z ustawy o samorządzie gminnym oraz statutu.

Do  Komisji  Rewizyjnej  radni  zgłosili  następujących  kandydatów
Pan/Pani:
Radosław Rembisz
Aleksandra Łaba
Mariusz Matwiejszyn
Grażyna Gajewska
Stanisław Kopczyński
Krzysztof Klich
Mateusz Luchowski
Wiesław Skali

W/w radni wyrazili zgodę na kandydowanie w skład Komisji Rewizyjnej.
Więcej  kandydatów  nie  zgłoszono,  wobec  tego  Przewodniczący  Rady

Gminy  Ryszard  Malec  poddał  pod  głosowanie  jawne  zamknięcie  listy



kandydatów.  Obecnych  było  14  radnych,  głosowało  14  radnych,  „za”  14,
„przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0.

Następnie  Radni  przystąpili  do  jawnego  głosowania.  W  wyniku
głosowania w skład Komisji Rewizyjnej weszły następujące osoby Pan/Pani:
Radosław Rembisz
Aleksandra Łaba
Grażyna Gajewska
Stanisław Kopczyński
Krzysztof Klich
         Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący
Pan  Ryszard  Malec  poddał  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w  uchwały.
Obecnych  było  14  radnych,  głosowało  14  radnych,  „za”  14,  „przeciw”  0,
„wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr II/6/2024 została podjęta jednogłośnie
i stanowi załącznik Nr … do protokołu. Głosowanie imienne stanowi załącznik
do uchwały.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Ryszard  Malec  odczytał  projekt
uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Tarnawatka.
Pan Ryszard Malec zaproponował: 
- wynagrodzenie zasadnicze 9000zł.
- dodatek funkcyjny 3000zł
Pan  Wiesław  Skali  zaproponował  wynagrodzenie  na  dotychczasowym
poziomie:
Pan Stanisław Kopczyński zaproponował:
- wynagrodzenie zasadnicze 9000zł.
- dodatek funkcyjny 2500zł
Pan Mateusz Luchowski zaproponował:
- wynagrodzenie zasadnicze 9200zł.
- dodatek funkcyjny 2800zł

Dyskusja na w/w temat.
Pan Przewodniczący zapytał, czy są jakieś inne propozycje.
Radni nie zgłosili innych propozycji.
Pan  Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  wniosku  dalej

idącego  proponowanego  w  projekcie  uchwały  w  brzmieniu  „wynagrodzenie
zasadnicze w wysokości 9200zł.”.

Propozycja nie uzyskała wymaganej większości.
Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie kolejnej

propozycji w brzmieniu „wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 9000zł.”.
Propozycja uzyskała wymaganą większość.
Pan  Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  wniosku  dalej

idącego proponowanego w projekcie uchwały w brzmieniu „dodatek funkcyjny
3000zł”.

Propozycja nie uzyskała wymaganej większości.



Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie kolejnej
propozycji w brzmieniu „dodatek funkcyjny w wysokości 2800zł.”.

Propozycja nie uzyskała wymaganej większości.
Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie kolejnej

propozycji w brzmieniu „dodatek funkcyjny w wysokości 2500zł.”.
Propozycja uzyskała wymaganą większość.
Następnie  Pan  Przewodniczący  Pan  Ryszard  Malec  odczytał  projekt

uchwały z  przegłosowanymi wyżej  kwotami.  Uwag do projektu uchwały nie
zgłoszono,  wobec  tego  Przewodniczący  Pan  Ryszard  Malec  poddał  pod
głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało
14 radnych, „za” 12, „przeciw” 1, „wstrzymało się od głosu” 1. Uchwała Nr
II/7/2024 została podjęta zwykłą większością głosów i stanowi załącznik Nr …
do protokołu. Głosowanie imienne stanowi załącznik do uchwały.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Ryszard  Malec  odczytał  projekt
uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków
ratowników  i  kandydatów  na  strażaków  ratowników  Ochotniczych  Straży
Pożarnych z terenu gminy Tarnawatka za udział w działaniach ratowniczych,
akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach.

Pan Wójt wyjaśnił projekt uchwały.
Radni  zaproponowali,  aby  członkowie  OSP  za  udział  w akcjach

ratowniczych otrzymywali za każdą rozpoczętą godzinę – 28 zł (dotychczas –
25 zł), w szkoleniach – 8 zł (d. 10 zł), w zabezpieczaniu obszaru chronionego
jednostki – 27 zł (d. 25 zł).

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący
Pan  Ryszard  Malec  poddał  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w  uchwały.
Obecnych  było  14  radnych,  głosowało  14  radnych,  „za”  9,  „przeciw”  1,
„wstrzymało  się  od  głosu”  4.  Uchwała  Nr  II/8/2024  została  podjęta  zwykłą
większością  głosów  i  stanowi  załącznik  Nr  …  do  protokołu.  Głosowanie
imienne stanowi załącznik do uchwały.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Ryszard  Malec  odczytał  projekt
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej.

Pani Skarbnik wyjaśniła projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący

Pan  Ryszard  Malec  poddał  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w  uchwały.
Obecnych  było  14  radnych,  głosowało  14  radnych,  „za”  14,  „przeciw”  0,
„wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr II/9/2024 została podjęta jednogłośnie
i stanowi załącznik Nr … do protokołu. Głosowanie imienne stanowi załącznik
do uchwały.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Ryszard  Malec  odczytał  projekt
uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024.



Pani Skarbnik wyjaśniła projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący

Pan  Ryszard  Malec  poddał  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w  uchwały.
Obecnych  było  14  radnych,  głosowało  14  radnych,  „za”  14,  „przeciw”  0,
„wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  II/10/2024  została  podjęta
jednogłośnie  i  stanowi  załącznik  Nr  …  do  protokołu.  Głosowanie  imienne
stanowi załącznik do uchwały.

Do pkt. 7

Pan Wiesław Skali poinformował, o słabym ciśnieniu wody w Tarnawatce
na ul.  Jasnej  i  ul.  Północnej  oraz w Hucie  Tarnawackiej.  Następnie  zapytał,
dlaczego  jest  wysoka  cena  wody.  Dodał,  co  będzie  z  ciśnieniem  wody  w
sytuacji, kiedy Turcy będą korzystać z wody.

Pani Aleksandra Łaba zapytała, czy przy okazji modernizacji świetlicy w
Suminie udałoby się powiększyć pomieszczenie kuchni.

Pan Janusz Oberda zapytał, czy będzie odbierany eternit.
Pan  Tadeusz  Pankiewicz  zapytał,  czy  jest  możliwość  postawienia

przystanku dla uczniów w Kunówce na ulicy, na której mieszka.
Na pytanie Pana Wiesława Skali w sprawie wody, Wójt odpowiedział, że

poszła  informacja  w  teren  o  rozsądnym  korzystaniu  z  wody,  ponieważ  na
niektórych  ujęciach  jest  jej  słaby  poziom.  Co  do  ceny  za  wodę  Wójt
odpowiedział,  że  gmina  nie  zarabia  na  wodzie.  Na  kolejne  pytanie  Pana
Wiesława  Skali  w  sprawie  budowniczych  drogi  S17  Wójt  odpowiedział,  że
firma  turecka  będzie  budować  swój  wodociąg  do  celów  budowy  drogi
ekspresowej a do celów konsumpcyjnych będą korzystać z naszego ujęcia. Wójt
dodał, że widzi potrzebę modernizacji ujęcia i postara się o środki na ten cel.
Również  Wójt  poinformował,  że  są  plany,  aby  wodociąg  w  Niemierówku
połączyć z Tarnawatką.

Na  pytanie  Pani  Aleksandry  Łaby  w  sprawie  powiększenia  kuchni  w
świetlicy,  Wójt  odpowiedział,  że  jak  będą  możliwości  finansowe  temat  ten
będzie realizowany.

Na pytanie Pana Janusza Oberdy w sprawie azbestu, Wójt odpowiedział,
że gmina złożyła wniosek i czeka na jego rozpatrzenie.

Na pytanie Pana Tadeusza Pankiewicza, Wójt odpowiedział, że w chwili
obecnej nie zajmie stanowiska w tej sprawie, ponieważ wymaga ona głębszego
przeanalizowania.

Pani  Natalia  Adamczuk zapytała,  kiedy będzie  remont  drogi  i  budowa
świetlicy w Paucznem.

Pan Wójt odpowiedział, że pozwolenie na budowę świetlicy jest wydane a
przetarg będzie ogłaszany po uprawomocnieniu się pozwolenia.

Pan  Mirosław  Jarechowicz  zapytał,  czy  będzie  remont  garażu  w
Wieprzowie.



Pan Wójt odpowiedział, że w budżecie gminy są zapisane pieniądze na
projekt remontu świetlicy.

Pan  Radosław  Rembisz  poprosił  o  zrobienie  chodniki  wzdłuż  drogi
powiatowej w Pańkowie.

Pan Wójt odpowiedział, że jak była projektowana droga to był ten temat
poruszany, ale w niektórych odcinkach brakowało pasa drogowego. Wójt dodał,
że teraz są większe szanse na zrealizowanie tego chodnika, tylko mieszkańcy
muszą  zebrać  podpisy  i  zwrócić  się  do  powiatu  o  wybudowanie  chodnika,
ponieważ jest to droga powiatowa.

Pan Mariusz Samulak zapytał, o suszę.
Pan Wójt odpowiedział, że to Izba Rolna określa, czy na terenie danej

gmny występuje susza.

Przewodniczący Rady Gminy Ryszard Malec ogłosił zamknięcie obrad II
sesji IX kadencji Rady Gminy Tarnawatka. Podziękował radnym, za udział w
obradach II sesji IX kadencji Rady Gminy Tarnawatka.
Sesje zakończono o godz. 11.57.

Protokołowała Przewodniczący Rady Gminy

Magdalena Kulas Ryszard Malec


